

## ADVANCED FACIAL MACHINE TREATMENT 高科技面部美容護理

NEW EVE Advanced Facial Device includes 3-in-1 Function or individual function works on you and provides you a perfect synergy of hydrodermabrasion to remove the dead layer of skin cells and help to boost the skin radiance, followed with a non invasive solution by high tech Microcurrent electrotherapy technology increases the production of adenosine triphosphate (ATP) and protein, which plays an important role in cellular energy metabolism, using a low-grade electrical impulses to stimulate the muscles in the face. It provides an all-natural, non-invasive solution for toning the skin to strengthen collagen fibers for an instant lift.

全新 EVE 高科技面部三合一美容儀

設備包括水鑽•微雕•微電流電療技術功能或獨立功能,為您提供煥顏活膚完美的組合。從配合水鑽微雕磨皮開始,可去除皮膚細胞的死皮層,幫助提升皮膚光澤,隨後採用高科技微電流電療技術的非侵入性解決方案,增加三磷酸腺苷(ATP)和蛋白質的產生,從而發揮在細胞能量代謝中發揮重要作用,使用低級電脈衝刺激面部肌肉。它提供了一種純天然、非侵入性的解決

**Derma-Microcurrent** 

水•鑽微電活心肌 (90分鐘) HK\$3,280

90 MINUTES (includes Face cleanse, Hydro-peel, diamond dermabrasion, microcurrent and hydration mask)

Suits for all skins type

適合所有膚質。療程包括水鑽・微雕・微電流電療技術功能及水份面膜,為您提供煥顏活膚完美的組合。

Microcurrent 微電活心肌(60分鐘) HK\$2.880

60 MINUTES (includes Face cleanse and microcurrent)

方案,可調理皮膚,強化膠原纖維,實現即時提拉效果。

Suits for all skins type; a 4-6 weeks programme of treatments will be recommended for long-lasting result

適合所有膚質。療程利用微電流電療而非侵入性技術, 可增加三磷酸腺苷 (ATP)

和蛋白質的產生,強化膠原纖維,實現即時提拉心型輪廓效果。建議進行4至6星期療程打做完美效果。

## ADD-ON SERVICES 附加服務

Hydro x Dermabrasion

水•鑽微雕磨皮(20分鐘)

HK\$1,280

20 MINUTES (includes Face cleanse; Hydro-peel; Diamond Dermabrasion)

The first step in skin care, starts from an advanced vacuum suction technic exfoliates skin wastes and gives skin a deep cleanse, detox and instant glow! Ideal for all skin types that require deep cleansing and stimulation, in the version with skin feeling fresh, clean and hydrated.

護膚的第一步開始

需由有效深入肌膚底層快速吸走毛孔污垢,老化角質,提亮肌膚,效果持久。療程同時使用多分子透明質酸, 高效控油淨肌同時降敏保 濕。

**Diamond Micro-Dermabrasion** 

鑽石微雕磨皮(15分鐘)

HK\$980

15 MINUTES (includes Face cleanse; Diamond Dermabrasion)

This adds-on treatment use EVE diamond device can removes thick dead skin layer; also mainly target on different skin types and addresses common skin concerns like skin imperfections, wrinkles, acne scar and oily sebum.

這項附加治療是採用EVE鑽石磨皮作溫和磨去厚層角質,主要針對不同的皮膚類型於要改善暗沉皮膚、淡化色素、皺紋、暗瘡印 及油脂

Note: All of the above prices are subjected to a 10% service charge.

註: 以上價格均需加收10%服務費。